No. 32276

INTERNATIONAL BANK FOR RECONSTRUCTION AND DEVELOPMENT and INDONESIA

Loan Agreement—Second Technical Assistance Project for Public and Private Provision of Infrastructure (with schedules and General Conditions Applicable to Loan and Guarantee Agreements dated 1 January 1985). Signed at Washington on 11 July 1995

Authentic text: English.

Registered by the International Bank for Reconstruction and Development on 30 October 1995.

BANQUE INTERNATIONALE POUR LA RECONSTRUCTION ET LE DÉVELOPPEMENT

et INDONÉSIE

Accord de prêt — Deuxième projet d'assistance technique à la fourniture publique et privée d'ouvrages d'infrastructure (avec annexes et Conditions générales applicables aux accords de prêt et de garantie en date du 1^{er} janvier 1985). Signé à Washington le 11 juillet 1995

Texte authentique : anglais.

Enregistré par la Banque internationale pour la reconstruction et le développement le 30 octobre 1995.